

目次

2020年第27卷第4期(总第120期)

综述类

- 瑶药尖尾枫的化学成分、药理活性及质量标准研究进展 于玲玲,宁德生,符毓夏,等(327)
地枫皮化学成分与药理活性研究进展 邹芷琪,宁德生,李连春,等(336)
药用植物通脱木的研究进展 孙菲菲,韦霄,邹蓉,等(347)

研究类

- 不同产地大果山楂总黄酮含量及抗氧化活性 孙博,霍华珍,蔡爱华,等(356)
救心菜、明月草和铜钱草的总黄酮含量测定与评价 朱成豪,宁莞权,曹其义,等(362)
响应面优化华腺萼木总黄酮和总多糖的超声波辅助提取工艺
秦惠珍,曹其义,宁莞权,等(368)
不同来源的黄芪多糖产品质量比较研究 蒋小华,林楠,刘冬敏,等(380)
一年两收金槐花不同时期的营养成分比较分析 唐健民,朱成豪,谷睿,等(387)
两种金花茶叶片活性成分动态积累的分析与评价 彭健玲,李美玲,柴胜丰,等(394)
走马胎不同类型材料的继代增殖及生根特征 郭丽君,唐凤鸾,赵健(400)
黑老虎 ISSR-PCR 反应体系的建立与优化 唐健民,漆小雪,蒋运生,等(406)
石笔木茶水对小鼠机体的影响 杨子明,张利,刘金磊,等(413)
基于 UPLC-MS/MS 的葱贝素血药浓度测定及其在大鼠体内药动学研究
柴玲,刘布鸣,徐远金,等(418)
非那雄胺原料药中 7 种元素的 ICP-MS 分析 李智明,杨娜,朱健萍,等(425)

CONTENTS

2020 Vol. 27 No. 4 (No. 120)

Review

- Research Progress on Yao Medicine Chemical Constituents, Pharmacological Activities and Quality Standard of *Callicarpa longissima* YU Lingling, NING Desheng, FU Yuxia, et al. (327)
Research Progress on Chemical Constituents and Pharmacological Activities of *Illicium difengpi* ZOU Zhiqi, NING Desheng, LI Lianchun, et al. (336)
Research Progress of Medicinal Plant *Tetrapanax papyrifer* SUN Feifei, WEI Xiao, ZOU Rong, et al. (347)

Experiment

- Total Flavonoids Content and Antioxidant Activity of *Malus doumeri* Fruit from Different Producing Areas SUN Bo, HUO Huazhen, CAI Aihua, et al. (356)
Determination and Evaluation of Total Flavonoids Content in the *Coral dealbatus*, *Gynura divaricata* (Linn.) DC. and *Hydrocotyle chinensis* (Dunn) Craib ZHU Chenghao, NING Guanquan, CAO Qiyi, et al. (362)
Optimization of Ultrasonic Assisted Extraction of Total Flavonoids and Total Polysaccharides from *Mycetia sinensis* by Response Surface Methodology QIN Huizhen, CAO Qiyi, NING Guanquan, et al. (368)
Comparative Study on the Quality of *Astragalus* Polysaccharide from Different Sources JIANG Xiaohua, LIN Nan, LIU Dongmin, et al. (380)
Comparison and Analysis of Nutrient Compositions in Different Periods of *Paraphymomis japonica* Harvested Twice a Year TANG Jianmin, ZHU Chenghao, GU Rui, et al. (387)
Analysis and Evaluation of Dynamic Accumulation of Active Components in Two Kinds of *Camellia* Tea Leaves PENG Jianling, LI Meiling, CHAI Shengfeng, et al. (394)
Subproliferation and Rooting Characteristics of Different Types of Materials in *Ardisia gigantifolia* GUO Lijun, TANG Fengluan, ZHAO Jian (400)
Establishment and Optimization of ISSR-PCR Reaction System for *Kadsura coccinea* TANG Jianmin, QI Xiaoxue, JIANG Yunsheng, et al. (406)
Effects of *Tutcheria championi* Tea on the Body of Mice YANG Ziming, ZHANG Li, LIU Jinlei, et al. (413)
Determination of Embelin Blood Concentration and Its Pharmacokinetic Study in Rats by UPLC-MS/MS CHAI Ling, LIU Buming, XU Yuanjin, et al. (418)
ICP-MS Analysis of 7 Elements in Finasteride Bulk Drug LI Zhiming, YANG Na, ZHU Jianping, et al. (425)